
 
 

OÖ lmstad IS verksamhetsplan för 2024 
 
Ölmstad IS ska vara en aktiv och levande idrottsförening för bygden. Vi vill vara en stark och 
levande förening som tar till vara på människors engagemang och inspirerar till delaktighet. 
 

Styrelsen och verksamheten 
Under år 2024 ska vi vara en aktiv styrelse som stöttar sektionernas arbete. Styrelsen ska 
också aktivt arbeta med en effektiv förvaltning och utveckling av Ölmstad IS, såväl 
ekonomiskt som verksamhetsmässigt.  
 
Styrelsen uppmanar sektionerna och lagen att arbeta för en jämställd sammansättning bland 
ledare och styrelser. Styrelsen uppmanar alla ledare att ta del av utbildningar som erbjuds, 
såväl allmänna kunskapshöjande föreläsningar som specifika ledarutbildningar. 
 
Under året planeras följande aktiviteter: 
 

• Fastställa och implementera värdegrunden som arbetats fram under 2023 års 
ledarträffar. 

• Planera och genomföra två ledarträffar för föreningens samtliga ledare.  
• Erbjuda HLR-utbildning vid ett tillfälle. 
• Styrelsen besöker respektive sektionsstyrelse vid minst ett tillfälle. 
• Genomföra två planeringsdagar för huvudstyrelsen (långsiktiga planer och strategier). 
• Planera för och eventuellt starta upp ett ungdomsråd. 
• Ordna och tillhandahålla ledarutbildningar tillsammans med övriga föreningar i 

trakten. 
• Planera och genomföra ÖIS-Lunken. 

 
 
Respektive sektions verksamhetsplan finns som bilagor till årsmötesprotokollet.  
 

Anläggningen 
En fastighetsgrupp bildas under början av året för ett bättre omhändertagande av våra lokaler. 
Fastighetsgruppen ansvarar dels för uthyrning av anläggningen och dels för skötsel av 
fastigheten. 
 
Föreningen avser att genomföra två fixardagar, en på våren och en på hösten. Medlemmar i 
föreningen uppmanas att delta och hjälpa till med underhåll vid fixardagarna.  
Under år 2024 planerar föreningen för följande renoveringsinsatser: 

• Byta fönster i gamla delen. 
• Byta innertak och armaturer i gamla delen. 
• Renovera / byta ventilationen. 
• Påbörja köksrenovering. 



 
 

• Insatser på baksidan för att förhindra översvämning av bäcken in i lokalerna vid höga 
flöden.  

• Avsluta projektet ”säker väg” 
• Eventuellt byta vindskivor och måla utomhus. 

 

Ekonomi och försäljning 
Under år 2023 genomfördes en översyn av ekonomihanteringen, som numera är gemensam 
för hela föreningen. Detta arbete fortsätter och utvärderas under året. I övrigt avser föreningen 
att ta fram gemensamma principer för ledarkläder och ta fram principer för investeringar i 
sektionerna. Föreningen avser att följa upp justeringen av medlemsavgifterna som 
genomfördes inför år 2024. 
  
Den försäljningsstrategi som nyligen etablerats i föreningen ska tillämpas och i möjlig mån 
utvecklas. 
 
Bidrag och stöd söks för samtliga möjliga insatser och investeringar som genomförs.  
 
 
Huvudstyrelsen genom  
 
 
 
Emma Willaredt, vice ordförande 
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